
Fra: Christian Rasmussen <christian.rasmussen.02@regionh.dk>  
Sendt: 16. september 2024 08:47 
Til: Lise Møller <lise.moeller@regionh.dk>; Anders Vestergaard Krusenstjerna-Hafstrøm 
<andh@regionsjaelland.dk> 
Cc: Lamia Bada Hviid <lamia.bada.hviid@regionh.dk>; Hanne Højland Keller 
<hanne.hoejland.keller@regionh.dk>; Jakob Hendel <jakob.hendel@regionh.dk> 
Emne: SV: Inspektorrapport HVH 
 
Kære Lise 

 

Som du måske ved står vi overfor at skulle flytte i en ny FAM 3.11.24 

 

Vores organisering samt arbejdsgange bliver lavet fuldstændigt. Der er meget ukendt som skal 

justeres efterhånden som vi opdager uhensigtsmæssigheder etc. efter vi er flyttet.  

 

Et af punkterne i inspektorrapporten er bl.a. at vi har for travlt, dette skyldes at vi har 

overtaget Glostrups akutte medicinske pt uden at have fået flere fysiske pladser i den 

nuværende akutmodtagelse. Når vi er flyttet går vi fra vores nuværende 29 senge til 72 hvilket 

kommer  til at have en betydning. 

 

Da vi endnu ikke kender vores arbejdsgange fuldstændigt samt effekten af de mange flere 

senge vil det ikke give mening at udarbejde en handlingsplan før vi er flyttet. 

 

Vi blev derfor også enige med inspektorerne at genbesøget først skulle ske når vi var landet i 

den nye FAM. 

 

Jeg vil derfor anmode om at vi må vente med en handlingsplan til foråret 25.  

 

Ovenstående skal ikke forstår som vi ikke arbejder med rapporten, vi tager den meget seriøst. 

Vi kører i øjeblikket en pilot vedr. modtagelse af pt efter inspiration fra samtaler med 

inspektorerne mhp. implementering i vores nye FAM. 

 

Hilsen 

 

Christian 

 

Vh 
Chr. Rasmussen 
Cheflæge Akutmodtagelsen 
Hvidovre Hospital 
Direkte: +45 38 62 24 65  
Mobil +45 21 24 83 41 
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